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Abstract (en)
The invention relates to a rail construction consisting of the rail track (1) with fastening means (2), sleepers (3) made of wood, concrete or the like
as well as the ballast bed (4), on which the sleepers are mounted. The essential feature of the invention consists in that there is arranged on the
underside (8) of the sleepers an elastic base (5) which essentially consists of two layers (6, 7), the layer (6) facing the underside (8) of the sleepers
being an elastomeric material, while the layer (7) surrounded by the ballast bed (4) is a fleece material. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Schienenanordnung, bestehend aus dem Schienenstrang (1) mit Befestigungsmitteln (2), Schwellen (3) aus Holz, Beton
oder dgl. sowie dem Schotterbett (4), auf dem die Schwellen gelagert sind. Das Wesentliche der Erfindung besteht nun darin, daß auf der Unterseite
(8) der Schwellen eine elastische Unterlage (5) angeordnet ist, die im wesentlichen aus zwei Schichten (6, 7) besteht, wobei die der Unterseite (8)
den Schwellen zugewandte Schicht (6) ein elastomerer Werkstoff ist, während die vom Schotterbett (4) umgebende Schicht (7) ein Vliesstoff ist.
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